
Generalforsamling februar 2010 

Referat af Klubbens møde torsdag den 4. februar 2010 
 
Torsdag den 4. februar 2010 havde Klubben indkaldt til den årlige generalforsamling. Der var mødt 55 op 
denne aften. 

Aftenen startede kl. 18,15 på Cafe Chr. X med en velkomstøl, hvorefter vi gik til bords. Der var som 
sædvanligt denne aften frit valg mellem torsk eller bøf. 
Efter spisningen bød vores formand John Enggaard Kristensen velkommen, og glædede sig over det gode 
fremmøde. John konstaterede at det var generalforsamling nr. 65. 
Vi gik herefter over til generalforsamlingen med følgende dagsorden: 
1. Valg af dirigent. 
2. Formandens beretning. 

3. Regnskabsaflæggelse v/ kassereren. 
4. Valg af formand. 
5. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. 
6. Valg af en suppleant til bestyrelsen. 

7. Valg af 2 revisorer. 
8. Fastlæggelse af kontingent. 
9. Indkomne forslag. 

10. Eventuelt. 
Ad. 1. 
Bestyrelsen foreslog valg af Stig Göte som dirigent. Stig Göte blev valgt, og konstaterede at 
generalforsamlingen var lovlig indvarslet og beslutningsdygtig. 
Ad 2. 
John Enggaard Kristensen fremlagde beretningen. 

(Beretningen er lagt på hjemmesiden) Beretningen blev godkendt. 
Ad 3. 
Da kassereren var forhindret i at møde denne aften blev regnskabet gennemgået af Lars Schmidt 
Johannsen. (Se regnskabet på hjemmesiden) 
Der blev konstateret et underskud på 9.765 kr. og en egenkapital på 46.869 kr. 
Ad 4. 
John Enggaard Kristensen blev genvalgt. 

Ad 5. 

Lars Schmidt Johannsen og Ulrik Petersen afgik efter tur fra bestyrelsen. Nyvalgt til bestyrelsen blev John 
Hansen og Bo Marius Christensen. 
Ad 6. 
Svend Sandgaard blev genvalgt. 
Ad 7. 
Torben Johansen og Niels Jørgen Jørgensen blev genvalgt. 

Ad 8. 
Bestyrelsen havde foreslået en kontingentforhøjelse til 1.250 kr. pr. år., bl.a. set i lyst af at der gennem 
en årrække ikke er sket stigninger i kontingentet trods prisudviklingen. 
Der var forskellige indlæg for og imod stigningen, men man enedes om at fastsætte næste års kontingent 
til 1.250 kr. og bevare en velkomst øl ved vore arrangementer. 52 stemte for og 3 imod. 
Ad 9. 

Der var indkommet forslag om at nye medlemmer efter en enkelt prøveaften hurtigt skal indmeldes i 
Klubben. Dette blev vedtaget. 
Ad 10. 
Der var forslag om at såfremt det var muligt, skulle der arrangeres flere udenbys besøg bl.a. for at gavne 
Klubbens økonomi. 
Der var endvidere forslag om at der skulle ske lidt mere på kommende julearrangementer. 

Herefter sluttede Generalforsamlingen. 

 
Lars Schmidt Johannsen / referent 
 
Bedømmelsesgennemsnit: 2.3 



Deltog ikke 
25% 
(2)  

1. Dårligt arrangement - ligger under 
forventninger og standard til et 
Klubbenarrangement 

13% 
(1)  

2. Lever ikke helt op til forventningerne til 
et arrangement i Klubben regi 

25% 
(2)  

3. Et godt arrangement, det absolut var 
værd at bruge en aften på 

38% 

(3)  

4. Et arrangement ud over det 
sædvanlige, med overraskelsemomenter 
og stor oplevelsesværdi 

0% 
()  

5 . Den ultimative oplevelse - et 
overraskende og fornyende arrangement 

0% 
()  

 

 


